
„Denysi, uvědom si, že ti, co vás zvou do EU,
ty velké země, vás budou zase brzdit.“ Robert
Fico přátelsky upozornil Denyse Šmyhala, co
je ve skutečnosti EU zač
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SLOVENSKO / UKRAJINA: Slovenský premiér Robert Fico upozornil na jednáních tento
týden ukrajinského předsedu vlády Denyse Šmyhala, že velké evropské státy, které nyní
volají Kyjev do Evropské unie, si při přístupových jednáních vše dobře spočítají, a budou
později vstup Ukrajiny naopak brzdit. Fico to řekl v rozhovoru pro Rádio Slovensko v
příspěvku, který zveřejnil v neděli na svém Facebooku. Zároveň uvedl, že Šmyhal je velmi
korektní politik a konstruktivnější než ukrajinský prezident.

“Denysi, chcete vstoupit to Evropské unie, v pořádku, toto vám přejeme, jen si uvědom, že je rozdíl
mezi tím, že tě někdo pozve do EU a potom je proces jednání o deseti kapitolách, velmi náročné, a
tam jsem mu připomněl: Zapamatuj si, v tomto procesu ti, co tak hlasitě křičí, abyste přišli do EU, v
tomto procesu budete vidět velké státy, jak vás budou brzdit, jelikož si všichni spočítali, co znamená
členství Ukrajiny v Evropské unii,” řekl Fico. Zdůraznil, že Slovensko nebude klást Ukrajině
překážky, protože velké státy budou klást překážky.

Zároveň znovu zopakoval, že Slovensko je proti vstupu Ukrajiny do NATO a jako premiér udělá
všechno proto, aby Bratislava tuto snahu vetovala. Ukrajině tuto vůli nebere, ale zájmem Slovenska
je podle Fica nezávislá Ukrajina, která nebude členem Severoatlantické aliance. Vstup Kyjeva
do NATO je tak akorát na třetí světovou válku, dodal.

Fico se také podle svých slov tázal Šmyhala, co má udělat, aby Slovensko urychlilo jakákoliv mírová
jednání. Ale ani na tuto otázku Fico nesdělil, co mu ukrajinský premiér odpověděl. Šmyhal je podle
něj korektní člověk, což poznal z jednání s ním. Je také podstatně konstruktivnější než prezident
Volodymyr Zelenskyj.
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